
Jeg synes det er forrykt at der skal være så skarpe restriktioner på e-cigaretter for jeg kender mange 

som enten er stoppet helt med at ryge eller har skåret meget ned på deres forbrug. 

Jeg er enig i at der skal være aldersgrænser for salg men det andet er at gå i meget små sko. 

Godkendelse af diverse ting er ok, men ikke at det skal koste så meget. 

Der skal selvfølgelig være mere kontrol med væskerne så det ikke er de dårlige. "kineser" væsker 

som kommer til landet.  
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